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Abstract (en)
The window switch (1) has an actuator element (2) pivotally mounted in a housing (6). The actuator actuates switch contacts (57) via an associated
push switch member (35). Connector contacts (53) are associated with the switch contacts. Respective two stage pivotal movements (19) are
associated with the actuator element (2) in the pushing direction for the downwards movement of the window and in the pulling direction for the
upwards movement of the window. The actuator element (2) acts on deflectors (38,78) for a linear to and fro movement of the push switch member.
This actuates, in each direction, successively, two switch contacts (57) of a switch pad (49).

Abstract (de)
Ein Fensterheberschalter (1) für ein Kraftfahrzeug umfaßt ein in einem Gehäuse (6) verschwenkbar gelagertes Betätigungselement (2), das über
ein zugeordnetes Schiebeschaltglied (35) Schaltkontakte (57) betätigt, denen Anschlußkontakte (53) zugeordnet sind. Dem Betätigungselement
(2) ist in Druckrichtung für die Abwärtsbewegung des Fensters und in Zugrichtung für die Aufwärtsbewegung des Fensters jeweils eine zweistufige
Schwenkbewegung (19) zugeordnet, wobei das Betätigungselement (2) Umlenkmittel (38, 78) für eine lineare Hin- und Herbewegung des
Schiebeschaltgliedes (35) beaufschlagt, das in jeder Richtung nacheinander zwei Schaltkontakte (57) einer Schaltmatte (49) betätigt. <IMAGE>
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